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Dag allemaal,

Zie hieronder en de bijlagen.

oe
in zowel in de 2° kwartaalrapportage als in de nota duidelijk aan dat ongeveer 90% van de afwijkingsverzoeken, om af

te wijken van de EA-regels, te laat achteraf wordt aangevraagd. Voorts is er geen zicht op uitzonderingsgronden doordat inkopen

buiten de HIS/inhuurdesk omgedaan worden. Tot slot geeft ze cok aan dat het contractregister incompleet is (verwijzing naar

dossiervorming bij de corona-inkopen van DT en PDC 19).

Haar voorstel is dan ook:

“Aan de voorkant per mail aan [REE de minister akkoord te vragen op de onrechtmatigheid om daarna, refererend naar het per

mail verkregen akkoord, binnen twee weken een formeel afwijkingsverzoek in te dienen waarin deugdelijk wordt gemotiveerd

waarom er geen alternatief is”. Voorstel van Odile lijkt mij wel een goede oplossing aangezien het “gedrag” van de directies niet

“snel” zal wijzigen ben ik bang. Voorts heb ik gekeken naar de eisen die de AR stelt ten opzichte van de Waiver- of

escalatieprocedure en daarin geeft de AR aan datIEE inister, in moet stemmen met uitzonderingssituaties, vooraf

gemotiveerd, in met afwijkingen van de aanbestedingswet- en regelgeving, in ieder geval bij afwijkingen van de plicht om Europees

aan te besteden. Hiermee neemt ‘de lijn’ expliciet de verantwoordelijkheid op zich voor onrechtmatigheden. Maar er wordt niet

aangegeven hoe de instemming moet dus een nota is niet per se nodig. Als we een mail met toestemming van EFL Ran wel de

minister hebben, hebben we in ieder geval goedkeuring vooraf en niet zoals nu achteraf. Uiteraard is het doel om

onrechtmatigheden juist te voorkomen, zoals de minister ook heeft toegezegd, en daar zijn we nu allen te druk mee bezig, alleen

vooruitzicht dat het snel gaat gebeuren heb ik mijn twijfels (praktijk). Dit kan “tijdelijk” wel goed fungeren denk ik en zal de

directies moeten dwingen om eerst vooraf de minister ffimoeten informeren.

orgenochtend hebben we overleg (kraan dicht) kunnen we het bespreken?

BEY efereert naar projectteam “herstel”.

we hebben woensdag PO en zou het graag met je willen bespreken ivm de notitie waar ik mee bezig ben©

Graag hoor ik uiterlijk morgen voor 12:00 uur of jullie nog opmerkingen hebben zodat ik kan meegeven aan [0
Alvast bedankt.

Gr

ver:IE-

Verzonden: vrijdag 29 oktober 2021 17:20

) SEE ein; IEE,SEs [EI
Onderwerp: RE: concept rapportage inkoopbeheer Q2 2021

CREE (@ minvws.nl>

@minvws.nl>

Bijgaand bied ik jullie de def. concept versie aan van de 2° kwartaalrapportage inkoopbeheer die ik aan de BRBV wil aanbieden.

Graag jullie op/aanmerkingen woensdag 3 nov., zodat ik die kan verwerken en daarna de nota in Marjolein kan aanbieden voor

de BRBV.(datum BRBV krijg ik nog door)
Alvast dank.

Mvg,

Van: 5.1.2e )
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